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 Samfundsmøte  
22. august 2009  
Erna vs. Jonas  
Beslutningsprotokoll  
1. Møtet er satt  

2. Styreprotokoll  

3. Presentasjon av valdekninga i haust  
 
Styret viste film av møteprogrammet før valet.  
4. Innleiing ved Jonas Gahr Støre  
 
Dei tre største sikringsutfordringane for Noreg:  
1) ”Failed States”  

2) Utvikling i Nordområda  

3) Våre eigne haldningar  

5. Innleiing ved Erna Solberg  
 
Dei tre største sikringsutfordringane for Noreg:  
1) Manglar EU-medlemsskap  

2) Utvikling i Nordområda  

3) Naboskap til Russland  

6. Paneldebatt  
 
Torbjørn L. Knutsen leia paneldebatten mellom Jonas Gahr Støre og Erna Solberg. 
Debatten tok føre seg norsk utanriksspolitikk.  
7. Pause  

8. Kunstnerisk ved Pirum  
 
Pirum framførte Henriksens saga annen akt.  
9. Paneldebatt  
 
Debatten fortsatte med spørsmål frå salen.  
Mariam: Kvifor er norsk UD stille i Iran?  



Eivind Haugland – Changemaker: Noreg har verdas strengaste eksportreglar for våpen 
når det gjeld land utanfor NATO-alliansen. Kvifor ikkje ha like strenge krav til land i 
NATO-alliansen?  
Bjørn Alsberg: Ville Osama Bin Laden ”overlevd” i Noreg?  
Anonym: Stilte spørsmål ved Jonas Gahr Støre sin tale i 2006 der han siterte Sura 7 frå 
Koranen. Er det meir verdt enn Sura 8?  
Øystein Skogvang: Kva ville Erna gjort annleis som utanriksminister? Korleis vil dei løyse 
dei sikringspolitiske utfordringane?  
Pål Ranheim: Kva vil Erna Solberg gi opp for å hindre at bistandspolitikken til FRP går 
igjennom i ei eventuell regjering?  
10. Resolusjonsforslag fremma av Styret  
 
Rolf Magne Nyland la fram styret sitt forslag til resolusjonsforslag:  
Studentersamfundet i Trondhjem samlet til Samfundsmøte 22. august 2009 krever at samtlige 
politiske partier klart og utvetydig redegjør for hvorvidt de ønsker å bruke reservasjonsretten mot 
Datalagringsdirektivet (EU-direktiv 2006/24/EF) før valgdagen 14. september 2009.  
Resolusjonsforslaget vart vedteke!  
11. Politisk femminutt  
 
Eivind Rindal: Stem på eit alternativ ved valet!  
12. Eventuelt  
 
Berge Schwebs Bjørlo: Utfordra Erna Solberg og Jonas Gahr Støre til å svare på 
resolusjonsforslaget.  
Erna Solberg og Jonas Gahr Støre svara på resolusjonsforslaget.  
Trygve Thorson: På vegne av Kine Karlsen: Søk ISFiT 2011!  
Svein Halvor Halvorsen: Kom på Samfundet neste laurdag.  
13. Kritikk av møtet  
 
Tormod Gjestland ville veta stemmetala for resolusjonsforslaget. 306 for, 5 mot og 10 
blankt.  
14. Møtet er heva  
 
Leiv-Erik Ødegaard        Øydis Kristine Flateby  
Møteleiar         Referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
29. august 2009 
To kriser – éi løysning 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Godkjente dagsorden. 
3. Kunstnerisk ved Candiss 
Framførte ”Miss Universe” og ”Ingen” på framifrå vis! 
4. Innleiing ved Mads Nygård 
Innleia debatten som omhandla grøn økonomi, klimakrise og finanskrisa. 
5. Paneldebatt 
Debattleiar var Mads Nygård og debattantane var Snorre Valen (SV), Gunn Karin 
Gjul (AP), Ola Borten Moe (SP), Ole Elvestuen (V), Øyvind Håbrekke (KrF), 
Nikolai Astrup (H) og Tord Lien (FrP). 
Mads Nygård hadde førebudd ei rekke spørsmål som omhandla grøn økonomi. I 
debatten kom dei innpå grøn økonomi/klimapolitikk. Kva rolle har 
næringspolitikken, utdanningspolitikken og forskningspolitikken innafor grøn 
økonomi? Han utfordra også debattantane til å svare på kva dei ville ha gjort 
dersom dei var statsministar for ein dag. Svara her var mellom anna innføring av 
grøne sertifikat, hurtigtog, elektrifisering av norsk sokkel, lage ein felles energi og 
klimaplan for Noreg der alle departement har same ambisjon, meir midlar til 
forskning og teknologi og betre sykkelvegar. 
6. Pause 
7. Paneldebatt fortsetter 
Etter pausen fortsatte debatten med spørsmål frå salen. 
Gøril Slinde: Har de konkrete tiltak for å gjere utdanning innan grøn økonomi meir 
attraktiv? 
Lotte Skolem: Kva er grøne sertifikat? Er alle for det? 
Eivind Rindal: Eksponensiell vekst ikkje bærekraftig? 
Bente Gordon Andersen: Korleis få pingpongballen til å skape fleire grøne 
arbeidsplassar? Korleis ser FrP, SP og H utdanning, forskning og verdiskapning i 
samanheng? 
Siv Rørvik: FrP har eit oljevenleg partiprogram, kva truverd har FrP i spørsmål om 
satsning på grøn økonomi? 
Christian Eriksen: Elektrifisering av oljeplattformar – Kvar skal krafta til desse 
plattformane kome frå? 
8. Politisk femminutt 
Eivind Rindal 
9. Eventuelt 
Maria Sørheim: Natur og Ungdom har møter annakvar onsdag. Kom og engasjer 
deg! 
Kine Karlsen: Søk ISFiT 2011 styret innan 3. september. 
Christian Eriksen: Oppretthalde gode relasjonar mellom MediaStud og Samfundet 
kvar tysdag kl 16.00-18.00. Alle er velkomne! 
10.Kritikk av møtet 
Svein Halvor Halvorsen: Beklagar dårleg tid på dette møtet, neste laurdag vert 



det betre tid. 
11.Møtet er heva. 
Leiv-Erik Ødegaard        Øydis Kristine Flateby 
Møteleiar         Referat 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
5. september 2009 
Ideologislaget 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden godkjent med mindre endringar. 
3. Kunstnerisk ved Snaustrinda 
Spelte to slåttar. 
4. Innledning ved Ove Vanebo (FPU) 
Alle dei 4 ungdomspartileiarane fekk 10 minutt til å presenterte sine visjonar for Noreg i 
2020. 
Ove Vanebo meiner Noreg bør vera eit meir liberalistisk land med mindre politikk og meir 
makt til folket i 2020. Det er folk flest som får ting til å gå rundt, eigarskap er viktig. 
Vanebo stilte også spørsmål ved kvar politikken sine grenser går. Han meinte dei går 
ved kjerneoppgåvene som beskyttelse mot vald og fattigdom. 
5. Innledning ved Mali Steiro Tronsmoen (SU) 
Mali Tronsmoen satte fokus på klimakrisa og meiner at ho må løysast før ein kan løyse 
noko anna. Avrusning av olje-Noreg og større satsning på fornybar energi er ein viktig 
del av dette. Lyntog, gratis kollektivtrasnport og miljøvenlege bilar til bygda var nokre av 
midla i kampen mot klimakrisa. Tronsmoen vil ha eit sosialistisk samfunn med meir 
demokrati, folkevald kontroll og ein sterk offentleg sektor. 
6. Innledning ved Henrik Asheim (Unge Høyre) 
Henrik Asheim står for eit konservativt og liberalt samfunn. Han stilte spørsmål ved kva 
velferdsstaten skal vera. I dag er det dei som skrik høgast som får mest, og arbeidslivet 
er bra for dei sterke og effektive. Asheim sitt mål er at alle som kan og vil jobbe, bør få 
jobbe anten det er 1 eller 8 t om dagen. Skulen reproduserer og forsterkar i dag 
klasseskiljet i samfunnet. Dette må vekk. 
7. Innledning ved Martin Henriksen (AUF) 
Martin Henriksen står for eit sosialdemokratisk samfunn. Han vil skape eit dansegolv slik 
at alle kan danse sitt eige liv, men det er sikringsnett og trampoline. Same grunntrekka 
som i dag vil ein finne i 2020 med sterke fellesskapløysningar og den norske modellen. 
Utfordringar er mellom anna dei sosiale skilnadene og integrering. 
8. Pause 
9. Paneldebatt 
Trygve Thorson leia debatten med spørsmål frå salen. 
Trygve Thorson: Kva er staten sin viktigaste rolle i 2020? 
Eivind Rindal: Kva vil Unge Høgre gjera med ”rovdyrkapasiteten”? 
Lars Gunnar Tellnes: Til FpU: De vil vera eit liberalistisk parti, kvifor fører de ein mindre 
liberalistisk innvandringspolitikk? Til alle: Korleis ynskjer de at satsing og kontroll på 
forskning skal vera i 2020? 
Anders Meyer: Kva meiner de er grunn til at 800 000 personar går på trygd i dag? Kva 
meiner de bør gjerast for å inkludere flest muleg i arbeidslivet? 
Erlend Sand: Dei siste 10 åra har me teke inn 10 000 EU-reglar gjennom EØS-avtalen. 
Vil me dei neste 10 åra ta inn 10 000 EU-reglar på nytt utan å vera med i EU? Vil me ta 
opp EU-spørsmålet på nytt? 
Torgeir Bryge Ødegården: Ideologi – er det eit eg-samfunn i dag? Utfordring å få mindre 
individualisering? 
Tilslutt holdt alle ein appell om kvad ei var mest stolt over å ha utført som statsministar i 
2020. 
10. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Bruk stemmeretten din! 



11. Eventuelt 
Svein Halvor Halvorsen: Førehandsrøysting i Sangerhallen 9.&10. sept kl 16-19. 
Torgeir Bryge Ødegården: Bli med på UKA! Programslipp 08.09.09. 
Rolf Magne Nyland: Utfordra ungdomspartileiararne til å svare på om EU sitt 
datalagringsdirektiv vil vera innført i 2020. Alle ungdomspartia stemmer nei. 
Christian Eriksen: Kom på ope kontor i MediaStud-bygget kvar tysdag kl 16-18. 
Tor Iver Steig: Fotokurs på onsdag på Samfundet. 
Marit Gundersen: UKA – barneteateret treng sokkane dine. 
12. Kritikk av møtet 
Chris Klemmetvold: Chilinøtter er bra! 
13. Møtet er heva. 
Leiv-Erik Ødegaard        Øydis Kristine Flateby 
Møteleiar         Referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
12. september 2009 
SV og FRP om BISTAND 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Godkjent med mindre endringer 
3. Allsang: ”Nu klinger” 
4. Kunstnerisk ved Barneteateret 
5. Debatt mellom Erik Solheim og Morten Høglund, le det av Dag Herbjørnsrud 
Dag Herbjørnsrud var debattleiar og utfordra debattantane til å greie ut for partiet 
sin bistandspolitikk på 5 min. 
Morten Høglund: FrP ser på Afrika som mykje fattigdom og gale, men også folk 
som skapar noko og som er i utvikling. Politikken må endrast. Sjølv om me gir 
meir bistand, aukar også fattigdommen. FrP vil fjerne all norsk toll på 
utviklingsland og legge til rette for handel mellom uland. Dei vil nytte oljefondet til 
å investere i privat verksemd i uland. Satsing på straum til alle ved hjelp av 
fornybar energi og å styrke eigedomsretten spesielt for kvinner står også på 
dagsorden. 
Erik Solheim: Skilnad mellom FrP og dei raudgrøne er den grunnleggjande trua 
på bistand. Me har råd til bistand – fornuftig bruk kan gjere mykje. 3 skilnader: 
Klimaendring er dødeleg trussel mot verdas fattigaste. Krig og konflikt er stor 
grunn til fattigdom. SV vil bidra i konfliktløysing – megling kostar. Fattige land 
treng meir handel og investering i privat verksemd, kapital, men også korrupsjon 
må bekjempast. 
Vidare debatt: 
FrP meiner at andre verkemiddel enn bistand må inn. Eit døme er Botswana der 
lite bistand, men god politikk fekk dei ut av krisa. SV er einig i at me må måle i 
resultat, men me får jo gjort meir for 2xpengesum enn 1x pengesum. For dei 
raudgrøne er bistand eit utanrikspolitisk verkemiddel. 
Begge var einige om at det er ikkje eitt Afrika, ein må sjå på kvart land uavhengig. 
FrP vil konkurransetrue norsk jordbruk og opne grensene for import av kjøp. 
SV vil både ha norsk landbruk og meir import frå utlandet. 
6. Pause 
7. Kunstnerisk ved UKErevyen 
8. Debatt fortsetter 
Debatten fortsatte med spørsmål frå salen. 
Marte Grønvold: Var det handel eller bistand som gjorde USA, Europa …. Rike? 
Eller var det industrialisering? Treng Subsahara industrialisering? Korleis skal 
dette gjerast? 
Eivind Haugland: Redegjøre for Zimbawee si historie. 
Eivind Rindal: Fri handel. Begge er enige om at biff frå Afrika bør til Noreg. 
Utfordring: Nemn eit einaste land i verda med langvarig utvikiling når det gjeld 
frihandel på jordbruk som grunnlag? 
Ida: Kommentere kvifor det er mykje menn som er i ”peacebuilding”-bransjen. 
Torgeir Bryge Ødegården: Vitja ein kulturfestival i Tanzania for eit par år sidan. 
Mange bur i skur eller vila. Kor stort problem er det at det vert store skilnadar i 



fattig/rik? 
Øystein Rønvik: Er realist og oppfattar Solheim som naiv og Høglund som kynisk. 
Kommentar? 
Frå Twitter: Kva vil FrP gjere (som SV ikkje vil) anna enn å kutte 38% i bistand? 
Hermod Arne Frafjord: Spesielt ansvar i Afghanistan. Kva er riktig veg å gå? Meir 
militære styrkar eller mindre? 
Anders Westberg: Stempe AP, men er meir einig med Høglund her. Kina set 
Afrika i arbeid. Noreg må opne grensene for handel? 
Ruben Angell: Eivind Rindal hadde eit godt poeng. Ingen land ut av fattigdom 
med berre fri handel av jordbruk. Er me villig til å gje uland særfordelar, dvs fri 
inngang til landet og minske subsidiar til eige land? 
Avslutning: Kva har de lært av denne kvelden? Av salen og av kvarandre? 
9. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Heller Dahls i magen enn Siv, Erna, Hagen. 
Hermod Arne Frafjord: Treng blå regjering på måndag. 
10.Kritikk av møtet 
Perry Olsen: Interessant møte, men debattleiar burde konsentrere seg om 
konkrete spørsmål. 
11.Eventuelt 
Marte Grønvold: Nord-Sør har møte onsdag kl 19.00 i Dokkhuset om frihandel. 
Hiskvik og Henriksen vart valgt til redaktørar av Propheten. 
Torgeir Bryge Ødegården: overtok huset på vegne av UKA. 
Anders Hiskvik: Betre å drikke Dahls og stemme Høgre enn å drikke Ringnes og 
stemme AP. 
Svein Halvor Halvorsen: Valvake i Lyche på måndag. 
Karen Juul Skarbø: Dagleghallen er open under byggeperioden. 
12.Møtet er heva. 
Leiv-Erik Ødegaard       Øydis Kristine Flateby 
Møteleiar         Referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 31.10.09 
Festmøte: Skrekkaften 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
- Møtet er satt. 
2. Stars and Stribes ved Strindens 
3. Styreprotokoll 
Godkjente dagsorden. 
Frå Styret sin protokoll hadde me følgjande å meddele: 
Studentersamfundet har innført ei adgangsbegrensning for ikkje-studenter 
under 20 år. Adgangsbegrensningen gjeld berre fredagar og laurdagar for 
utelivsarrangementer. Konsertar, Samfundsmøter og andre 
kulturarrangementer vil i all hovedsak ikkje verta ramma. 
Adgangsbegrensinga gjaldt frå i går, 30. oktober. 
4. Allsang: ”Nu klinger..” 
Storsalen sang ”Nu klinger” akkompagnert av Strindens Promenade 
Orkester. 
5. Kunstnerisk ved Studentersamfundets Symfoniorkester  
Fremførte to stykker, A Nightmare Before Christmas og Batman – Main 
Title. 
6. Innledning ved Asbjørn Dyrendal 
Asbjørn Dyrendal er religionshistoriker ved NTNU og holdt ei innleiing om 
skrekk og handlinger knytta til religion og sex. 
7. Innledning ved Eirik Hanssen 
Eirik Frisvold Hanssen er filmviter ved NTNU og holdt ei innleiing om 
skrekkfilmen si historie. Han viste også nokre filmklipp. 
8. Pause 
9. A) Trailer film 
Traileren til filmen Wild Zero, som vart vist i Storsalen etter festmøtet, vart 
vist. 
B) RIT – Regis Interne Teater hadde eit kunstnerisk innslag som vart 
motteke med stor applaus frå salen. 
10.Sofaprat 
Spørsmål som vart stilt var: 
Til Asbjørn: Kvifor feirar me Halloween? Kvifor er dette blitt så populært 
dei siste åra? Korleis har Halloween utvikla seg? Kvar har det oppstått 
frå? Kvifor starta du med satanismeforskning? 
Til Eirik: Kvifor likar du skrekkfilm? Kvifor vert nokon skremt, medan andre 
ikkje? Er det parallell til vold i samfunnet? 
Spørsmål frå salen: 
Trond Blesvik: Til Eirik - Kva er ditt favoritt splash-drap? Til Asbjørn – Det 
har vore eit satanismeutbrot i Orkdal med lamofring. Kor ofte skjer dette? 
Torgeir Bryge Ødegården stilte også eit spørsmål til innleiarane. 
11.Eventuelt 
Trond Blesvik: Finansieringsworkshop til Fengselstomta på tysdag kl 
15.00 i Storsalen. 
Svein Halvor Halvorsen: Har to sofabord til sals – ta kontakt. 



12. Kritikk av møtet 
Applaus. 
13.Møtet er hevet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 07.11.09 
Kva har bygda å by på? 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden vart godkjent. 
3. Sofaprat med dei tre innleiarane: 
– Erling Fossen svara på spørsmål som: Er Trondheim byfolk? Kvifor har 
du så mykje i mot bygda? Korleis var det å vokse opp på Bogerud? 
Kvifor likar du storbyen? 
– Nils Håvar Øyås fekk spørsmål som: Kvar er du oppvaksen? Korleis er 
arbeidet som leiar av NBU i det daglege? Kva er din motivasjon for 
NBU? Kva er det beste med bygda? 
– Katrina Rønningen frå Norsk Senter for Bygdeforsking svara på 
spørsmål som: Kva er ein storby? Bygd? Fortset industrialiseringa / 
sentraliseringa? Er det større utfordringar rundt oppstart av 
entreprenørskap på bygda? 
Felles diskusjon: 
Sett utanfrå er Noreg ei levande landsbygd med høgt utdanna og 
engelskspråklege menneske. 
Saman må me bygge Noreg, både by og land. 
4. Pause 
5. Kunstnarisk ved SIT 
Fekk stor applaus for sitt kunstnariske innslag. 
6. Sofaprat med spørsmål frå salen: 
Steinar Skjæringsstad vart teke inn i sofapraten og stilte følgjande 
spørsmål/kommentarar: 
Har du lov til å kalle deg urban, Erling Fossen? 
Til Nils Håvar Øyås: Bygda verkar som ein stor idyll, som ei meinigheit. 
Eivind Rindal: Kjem frå Østerdalen. Korleis kan byen lære av bygda? 
Mari Raunsgård: Ikkje interessant med bygd mot by debatt. Han er 
utdøydd. 
Svein Halvor Halvorsen: Har samfunnet ansvar for å legge til rette for 
bygdene? 
Anonym: Har bygdene fantasi? Vis meg ein Statoilstasjon som har 
skjenkebevilling i Oslo, for det har me på Toten. 
Magnhild: Skal få bu der ein vil, ta vare på distriktspolitikken. 
Bernt Torp: Alle er verdsborgarar. 
7. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Kandidat til Studenttinget. Bruk stemmeretten. 
8. Eventuelt 
Anders Nærbøe og Ivar Holand stilte spørsmålsteikn ved samanslåinga av 
KiSS og SG. 
Ola Finneng Myhre: Snakk inn i mikrofonen. 
Eivind: Fotokurs 12.11 – 50 kr avslag, og det er ryddesal 19.11. 
Mia Julie: I Vevring er det Kunstutstilling som har vore der i 30 år. 
Gruvedrift er planlagd i nærleiken. www.bygdasframtid.com 



Anonym: Nokre interessert i eit småbruk i nærleiken av Åndalsnes. 
Bill.merk 2151. 
Svein Halvor Halvorsen: To gratis konsertar på Huset i kveld. 
ISFiT: Viste film pga opptak. 
9. Kritikk av møtet 
Applaus 
10. Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 14.11.09 
Velferdsstaten 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden vart godkjent. 
Frå Styret sin protokoll vart følgjande meddelt: 
Styret innstiller Martin Svarva, Hallvard Kaupang og Siri Syrtveit til Rådet. 
Valget vil vera på Samfundsmøte laurdag 21. november. 
D-sak 04-09: ”Styret har vedteke å henlegge anmeldinga av 
medlem nr 029269 og nr 036628 på bakgrunn av mekling 
partane i mellom.” 
3. Kunstnerisk ved TSS 
TSS sang to songar. 
4. Debatt 
Leiv-Erik leia debatten og det var også spørsmål frå salen undervegs. 
Debattantar var Trine Skei Grande, Harald Nissen, Sigurd Bjørnestad, 
Svein-Olav Aarlott. 
LEØ: Kor alvorleg/omfattande er eldrebølga? 
TSG: Antal eldre aukar, sjukehusbelastninga aukar, antal trygdeordningar 
aukar. Dette krev stadig meir. Me treng større kommunar som har større 
kompetanse. 
SB: Me kjem til å bli dobbelt så mange eldre. Sjukepengane aukar, dette 
kan ikkje fortsetje. Sjansen er stor for at noko kjem til å bryte saman. 
SOA: Me treng eldre, det er flott. Me bør betale for oss sjølve. 
HN: Me har heilt andre forutsetningar for å ha velferdsstaten enn andre. 
Sjukehusa sprenger budsjetta. Kvar går velferdsstatens grenser? 
LEØ: Er velferdsstaten blitt for god? 
SB: Ein må kutte dersom ein skal møte krava som kjem. 
SOA: Produktiviteten i Norge har auka stort. 
SB: Me veit kva me står ovanfor. 
LEØ: Kan me fortsetje å auke i det uendelege? 
TSK: Me må ha makt ned i systemet. 
HN: Kva som skal gjerast privat/offentleg, er ei vanskeleg grense. 
Eivind Rindal: Ønsker me velferd? Kvifor ikkje? Verdiskaping i offentleg vs 
privat? 
Eivind Rindal: Korleis skal dei eldre bidra til BNP når dei ikkje ha pengar? 
TSG: Velferdsstaten sin største trussel er å seie at alt er perfekt. 
SB: Norge har betre utgangspunkt, men nokon må blø. 
SOA: Velferdsstaten er ikkje om pengar – meir makt til arbeidsplassane. 
5. (Pause) 
6. Debatt 
Reklamefilm for Samfundet vart vist rett etter pausen. 
Eirik Vikum: Kven skal tale dei unge si sak i kampen mot dei eldre? 
Svar: Dei må tale saka sjølv! 
Ole Kristian: Kan dei som vil få lov til å jobbe? I dag vert nokre tvinga til å 
gå av med pensjon. 



Harald Røset: Familiefar vil i framtida få meir forpliktelsar i framtida for å 
oppretthalde velferdsstaten? 
Bjørn Kristian Rødal: Kvar krone staten brukar, er ei krone tatt i skatt. 
Erlend Sand: Er politikken som er for svak i trepartsfløyen? 
LEØ: Har fagforbundet for stor makt? 
7. Forslag til kampfondsbevilgning 
Styret fremma følgjande forslag: 
Studentersamfundet i Trondhjem samlet til Samfundsmøte 14. november 2009 
vedtar en kampfondsbevilgning på kroner ti tusen – 10 000 – til 
kampanjeorganisasjonen Stopp datalagringsdirektivet. 
Ytringar frå salen: 
Eivind Rindal: Kvifor skal me gjere dette? 
Ole Martin Kristensen: Kva er kampfondet? 
Norvald Ryeng frå Rådet forklarte vedtektene. 
Stemmer: 
104 for 
16 blankt 
3 mot 
Studentersamfundet i Trondhjem vedtok ei kampfondsbevilgning på 10000 
kr til kampanjeorganisasjonen Stopp datalagringsdirektivet. 
8. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Er dagens studentar meir eller mindre engasjerte enn 68- 
arane? 
9. Eventuelt 
Svein Halvor Halvorsen: Vinnar av Lychemiddag er Borghild B. 
Kjetil Torset Voldaug: Film kl 19.00 i morgon i Storsalen, Antipoetisk poesi 
på tysdag og improteater på torsdag. 
Eivind: Fotogjengen har ryddesal kl 18.00 i Strossa. 
10.Kritikk av møtet 
Magnus Henriksen kritiserte framlegginga av kampfondsbevilgninga. 
Svein Halvor Halvorsen kritiserte for få kvinner på talarstolen. 
Applaus! 
11.Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 18.11.09 
Death Row 
Beslutningsprotokoll 
1. Call to order 
2. From the Board’s Journal 
3. Introduction by John Peder Egenæs 
• General Secretary for Amnesty Norway introduced Kerry Cook. 

1. Introduction by Kerry Cook 
Kerry Cook told his story about 22 years on death row. He told how he got in, 
how he struggled, how he survived and what he learnt from the years behind 
bars. 
2. Break 
3. Panel discussion 
Leiv-Erik Ødegaard: How is the response in other parts of the world when you 
travel around and tell your story? 
LEØ: 2/3 of the people in the USA are pro death penalty. In Norway we are 
against. Why is there such a big difference? 
Rohullah: How is George W. Bush going to make justice for Afghanistan? 
What is your comment on Guantanamo? 
Eivind Rindal: The same people are pro-life and pro-death penalty. Why? 
LEØ: How was your life situation before this happened? And also, while sitting 
here now, many years later, how did you react on the radical change in your life? 
Christie Ringrose: How was it to come back to real life after 22 years on death 
row? What is the treasure about being free? 
Svein Halvor Halvorsen: Hearing your story make me ashamed. 
Kerry Cook: Don’t be! Be proud! You have been affected by my story, not 
everybody do. 
Eirik Vikum: What is the most interesting question you get? 
LEØ: How do you change peoples life? 
Nina Aarskog: Your lawyer – why didn’t he/she support you more? 
How did you cope your life on the outside? People who have spent time in prison, 
often come back. 
Anne Sofie Engelton: What was the motivation of the people who got you 
convicted? 
Kerry Cook: 
Die is easy. Living is hard. 
My story is about believing in dreams and never let go. 
4. Speakers corner 
John Peder Egenæs: You can buy Cooks book from Amnesty. Today’s lesion: 
you can beat the system. 
Eivind Rindal: Women have to seek opportunities. 
5. Any other business 
Svein Halvor Halvorsen: Evaluationform at the back of today’s agenda. 
Both member and nonmember can answer. 
6. Critisism of the meeting 
7. Meeting adjourned 
 



Samfundsmøte 21.11.09 
From Kyoto to Copenhagen 
Beslutningsprotokoll 
1. Call to order 
2. From the Board’s Journal 
3. Artistic performance by Candiss 
Candiss preformed “Heim til mor”. 
4. Thematic introduction by Bjørn Utgård and Gunnar  Okstad 
Bjørn Utgård gave an introduction to climate changes and the Kyoto agreement. 
Climate change 
- is happening 
- is a question of risk 
- is a global problem and a part of everything 
- can be solved 
- is a question of leadership 
- is about ecosystems and sea level rise. 
The good thing is that there is thousands of solutions. We have to think about 
- What makes us happy? 
- Smarter energy systems 
- Save energy and money 
- Capture CO2 
- Bioenergy 
- Protect forests and wetlands 
1997: Kyoto protocol was signed. It ends in 2012. 
2009: New agreement in Copenhagen? The goal is to get a binding agreement, 
and every countries and sectors must be in. 
Gunnar Okstad asked Bjørn Utgård some questions: 
What does COP15 stand for? 
Let’s go back 12 years. Why did USA go out of the agreement? 
What would the situation be today without Kyoto? 
What do we need in Copenhagen? 
Can we face the situation after 2012 without the agreement? 
Is a political deal the best we can hope for? 
What is CDM? 
5. Break 
6. Panel discussion 
Gunnar Okstad lead the discussion with Aldo Sirotic from the US Embassy, Alfred 
Grannas, from The German Embassy, Mr. Gao Zifa from the Chinese Embassy, 
Harald Francke Lund, Deputy Chief Climate Negotiater and Bjørn Utgård, 
Bellona. 
The debatants gave an introduction to theit countries biggest challenges to 
COP15. 
Questions from the Grand Hall: 
Eivind Rindal: Who has the responsibility for the pollution from the production of 
oil and gas in the North Sea? The producers or the consumers? 
Karin Sjøstrand: What are the main political and economical opticals around 
COP15? 
Gard Sviggum: Bjørn Utgård gave an scientific introduction. Does everybody 



agree? What is holding us back from making an agreement? Do the USA see 
COP15 as an oppurtunity for a fresh start? 
Anonym: How can we reach out with information to all the local people around the 
world? For example to local people in Indonesia. 
Johannes Raustøl: Do you think we have to wait until the majority of the 
negotiatiors are women to get an agreement? 
Kjetil Voldhaug: What is the potential of agricultural reductions? 
Anonym: Are our children/the youth represented in the negotiations? 
Pål Brekke: What do you think about carbon capture storage (CCS)? 
Gunnar Okstad asked the last questions: 
When do we have a binding agreement? 
7. Election of members to Rådet 
In Norwegian: 
Martin Svarva (gjenvalg), Halvard Kaupang (gjenvalg) og Siri Syrtveit (nytt 
medlem) vart ved akklamasjon vald inn i Rådet. 
8. Speakers corner 
In Norwegian: 
Eivind Rindal: Vanleg tradisjon å gje julegåver, men dette bidreg til auka utslepp 
av gassar. Tips er å gje gavekort på butikkar i Trondheim og kjøp NSB sin 
miniprisbillett heim til jul. 
9. Any other business 
In Norwegian: 
”Finansstyret vil vedta budsjett for Studentersamfundet på sitt møte 3. desember. 
Budsjettet vil bli publisert utenfor Kontrolkontoret, samt gjøres tilgjenglig på 
internett for Studentersamfundets medlemmer. Budsjettet vedtas på 
Samfundsmøte primo februar 2010.” 
Svein Halvor Halvorsen: Espen Kalvo vann forrige evalueringsmiddag på Lyche. 
10.Critisism of the meeting 
In Norwegian: 
Eivind Rindal: Er ikkje nøgd med at politisk femminutt kjem sist. Han ynskjer 
politisk femminutt tilbake til starten av møtet. 
In English: 
Ole Kristian Spro: This was a non-interesting debate, it was no debate. He 
aplauded the German for not giving up, because the Norwegian and the 
American seemed to have given up. Lastly the timetable for the introductions was 
not being held. 
11.Meeting ajourned 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 23.01.10 
Obama-o-rama 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden vart godkjent med mindre endringar. 
Frå styret sin protokoll var det følgjande å meddele: 
Studentersamfundets budsjett for 2010 er no tilgjengeleg utanfor 
Kontrollkontoret og på Finansstyret sine nettsider. Budsjettet skal 
behandlast i Storsalen laurdag 6. februar. 
3. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Er det gjeld og amerikanske soldatar dei treng på Haiti no? 
Katastrofen er menneskeskapt. Dei treng å finne ut av ting sjølve. 
Bjørn Torkel Dahl: Ektefeller i samfunnet i dag har særskilde rettar. Det 
må det verta slutt på. Alle parforhold må bli behandla på same måte, dei 
må bli sett på som to individ utan ekstra rettar. 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor Halvorsen fortalte NTNU og Studentersamfundet sin start i 
1910, og om det første semesteret med Samfundsmøter. 
5. Sofaprat inkl. kunstnerisk ved SVT 
Sofaprat med innleiarane Ole O. Moen, historikar og USA-ekspert, 
Brandon Lewis frå Democrats Abroad Norway og Harald Klungtveit 
journalist i Dagbladet. 
Leiv-Erik Ødegaard leia sofapraten: 
Obama fell no på målingar i USA. Ein grunn kan vera at han har gløymt 
mykje av det han lovde i valkampen. Amerikanarane er utålmodige, dei vil 
ha resultat med ein gong. I tillegg var nok finanskrisa meir alvorleg enn det 
han såg for seg, ho stakk mykje djupare. 
Innleiarane diskuterte kva konsekvensar nederlaget i Massachusetts har å 
seie for Obama vidare, og om helsereforma kjem til å kome igjennom. Dei 
trur han kjem til å klare det, men er spente på kva innhaldet vil vera. 
Det som er spesielt med Obama, er at han klarar å vekke håp. Han 
inspirerar verda. Når du pratar med han, gir han deg kjensla av at de to er 
dei einaste i rommet. Obama er nok vår tids Kennedy. 
Obama sin bruk av sosiale medier har hatt stor innverknad på hans 
popularitet. Epostlister og Youtube var avgjerande for å vinne valet. 
6. (Pause) 
7. Kunstnerisk ved SIT 
Jubel-KUP framførte opningsnummeret frå UKA-07 revyen med Obama i 
hovedrollen i staden for Mifesto. 
8. Sofaprat fortset 
Etter pausen fortsatte sofapraten der innleiarane diskuterte om Obama 
fortente fredsprisen, noko dei var enige i at han gjorde. Det vart også 
diskutert media si rolle i å framstille Obama. 
Frå talarstolen vart det stilt følgjande spørsmål: 
Eivind Rindal: Kva betydning har hendinga i Honduras for USA og for 
Obama sin status? 



Emrad Ali: Kvifor fekk Obama fredsprisen i 2009? Det er mange i verda 
som har ofra meir av livet sitt, og ville fortent prisen meir. 
Rolf Erik Tvedten: Er det muleg å kombinere helsereform og lågare 
statsgjeld? Kan Barack Obama vinne neste val og sitte i ein periode til? 
Sondre Munthe-Kaas: Er media ein saueflokk som hyllar Obama? Er 
media kritiske nok? 
Trond Blesvik: Kva gjer at Obama vert mindre populær i USA, men fortset 
å vera populær i Europa? Er det ein fordel å vera så populær i Europa? 
9. Eventuelt 
Kine Karlsen, president for ISFiT 2011: 31. januar er det 
informasjonsmøte for opptak til mellomleiarstillingar i ISFiT. Kl 18.00 på 
Selskapssiden. 
Anders Fiskvik og Eivind Vrålstad vart valt til redaktørar av Propheten. 
Leiv-Erik Ødegaard: Har du ein Obama i deg? Still til val som leiar for 
Samfundet. Ta kontakt dersom du er interessert. 
10. Kritikk av møtet 
11.Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 06.02.10 
Iran – Folket reiser seg 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden ble godkjent med mindre endringer. 
3. Politisk femminutt 
Det var ingen ytringer under punktet. 
4. Behandling av budsjett 2010 for Studentersamfund et 
Finansstyrets leder Nils Kobberstad redegjorde for Finansstyrets arbeid og 
la fram Finansstyrets forslag til budsjett for 2010. Fungerende leder av 
Rådet Halvard Kaupang la fram Rådets innstilling om å godkjenne 
budsjettet. Budsjettet ble vedtatt ved akklamasjon. 
5. Historisk femminutt 
Svein Halvor Halvorsen fortalte om og viste film fra UKEtoget i 1971. 
6. Kunstnerisk ved Pirum 
Pirum framførte ”Ivan”. 
7. Sofaprat med Sidsel Wold og Mahmood Amiry-Moghad dam 
Debatten ble ledet av Leiv-Erik Ødegaard. Mahmood Amiry-Moghaddam 
begynte med en liten hilsen på persisk til iranere i salen. 
Mahmood Amiry-Moghaddam: Prestestyret tillot i starten politisk aktivitet, 
men begynte i 1981 med arrestasjoner og offentlige henrettelser. Folk er 
nå mer opptatt av grunnleggende verdier og mindre av karismatiske 
enkeltpersoner. Amiry-Moghaddam kom til Norge via Pakistan. Da han så 
iranere demonstrere med plakater på Karl Johan ville han også gjøre dette. 
Iranere identifiserer seg mer med vesten enn hva de gjør i nabolandene 
og religion ikke er en del av kulturen. Nye lovforslag begrenser kvinners 
muligheter til å studere og lovfester vold mot kvinner. Det er nå en økende 
tendens til æresdrap også i større byer. Det er like krenkende for iranske 
kvinner å bli pisket som for norske. Kulturrelativister unnskylder vold med 
kultur. Diplomatiet støtter ikke opposisjonens krav, men begrenser seg til 
å fordømme konkrete overgrep. Våre regjeringer oppmuntrer diktaturer til 
å bli sterke slik at det blir vanskelig å legge press på dem. Utenrikspolitikk 
er i for stor grad drevet av kortsiktige interesser. Hvis det fredelige sivile 
samfunnet i Iran ikke får støtte fra vesten når de blir besvart med vold vil 
de bli radikalisert. Amiry-Moghaddam viste bilde av tre unge iranere som 
er forfulgt på grunn av opposisjonell virksomhet. 
Sidsel Wold: Kvinner i vestlige klær tar på seg svarte uniformer og sjal når 
de går ut av flyet i Midt-Østen. Det er mye enklere å være kvinne i Iran 
enn i Saudi-Arabia og Yemen. Kvinner viser motstand gjennom 
klesdrakten, men risikerer 70-80 piskeslag for feil antrekk. En stor andel 
av studenter og demonstranter er kvinner. Man kan ikke lukke et samfunn 
som har internett, men myndighetene følger med. Utlendinger får skylden 
for å piske opp stemningen. Norge kritiserer aldri Saudi-Arabia, man 
kritiserer de man tør å kritisere. Mousavi er ikon for folk med ulik misnøye. 
Folk er uredde og frustrerte og demonstrerer til tross for at det er livsfarlig. 
Det ble vist klipp med Wold fra NRK rett etter starten av opptøyene. 
Leiv-Erik Ødegaard: En avhopper fra den iranske ambassaden skulle vært 
her i kveld, men fikk ikke lov av politiet da de ikke kunne gi han god nok 



sikkerhet i Trondheim. 
8. (Pause) 
9. Sofaprat fortsetter 
Amiry-Moghaddam: Iranske kvinner tar seg friheter til tross for og ikke på 
grunn av regimet. Iran og Kina er de verste på internettsensur og bruker 
store ressurser på overvåkning. Siemens og Nokia har gitt dem teknologi 
for å lagre og spore opp informasjon. Demonstrantene roper ikke lenger 
ned med Ahmadinejad, men død over diktatoren Khamenei. 
Sidsel Wold: Det er en enorm frustrasjon hos velutdannede unge 
mennesker som ikke får jobbe. Myndighetene stenger mobilnettet ved 
demonstrasjoner, men folk sender beskjeder fra munn til munn og via 
telefonkiosker. Demonstrasjonene endret bildet av Iran fordi den Grønne 
bevegelsen var ikke-voldelig. Det er farlig å be den norske regjeringen om 
å blande seg inn da de hater innblanding. Militsen er enkle folk utenfra 
som drar inn til byen for å banke folk. Det er livsfarlig å gå ut og folk tenker 
seg om to ganger, men samles ved spesielle anledninger. Opprøret er 
godt organisert og ligger og ulmer og dør ikke ut. Velutdannede aktive 
kvinner møter steinalderlover. Mange ville kastet hijaben om det ble lov. 
Spørsmål fra talerstolen: 
Mariam Dashti: Det er en sterk kvinnebevegelse i Iran. Etter revolusjonen i 
79 er kvinner blitt fratatt rettigheter. Mange kvinner studerer, men få får 
arbeide. Kvinner mangler arverett men får dobbelt fengsel og dobbel 
tortur. Jeg ønsker at nordmenn setter press på den norske regjeringen om 
å legge press på Iran. 
Ole Christian Spro: Hvor går grensen for hva iranere får si på nett og hvor 
sterk er overvåkningen? 
Beroz Omid: Jeg så selv studenter sperret inne i sal bli beskutt med 
automatvåpen. Dette er et ekstremt religiøst fascistisk regime som sprer 
islamsk fundamentalisme i Midt-Østen. De vil ha atomvåpen for å kunne 
fortsette. Den iranske opposisjonen ønsker ikke krig eller dialog, men 
boikott av regimet og støtte til opposisjonen. 
Rasmus Weschke: Mye skjer og folket har reist seg, men regimet har 
erfaring i å undertrykke. Mousavi ville også ha måttet svare for 
Vokterrådet. Må en endring komme utenfra? 
Mohammed Ali Hoseini: What can iranians abroad do to support the 
Green movement, and what will be the impact innside Iran? 
Raman Marufi: Den Grønne bevegelsen er støttet av alle folkeslag i 
landet. Hvorfor bruker de Mousavi som symbol? Iran er ikke bare en 
nasjon, men flerkulturelt. Det snakkes ikke om nasjonalisme og det ble 
ikke nevnt at kurdere blir henrettet. 
Eivind Berstad: Iran har et opplyst folk med fredelige metoder. Sidsel sa at 
de var blitt modigere og tør å bruke vold. Jeg er frustrert over at vold løser 
problemet. 
Arne Stormo: Det var enorme menneskemengder ute og demonstrerte, 
men det døde hen. Er opprørsviljen like sterk som i sommer? 
Kine Karlsen: Det har vært snakk om kvinnekamp og mange menn har 
vært på talerstolen. Hva må til for at flere kvinner skal engasjere seg? 
10. Eventuelt 
Christina Wår Hanssen: Jeg stiller til valg som Samfundetleder på onsdag. 
Ole Christian Spro: Jeg stiller herved som kandidat til ledervalg. 
Leiv-Erik Ødegaard: Mari Norman stiller også som leder for Samfundet. 
Svein Halvor Halvorsen: Hägglund spiller i Klubben og det er gratis 



konsert i Knaus. 
Ukjent: Come and discuss what we can do about what is happening in 
Iran. 
Mariann Røhne: STV streamer ledervalget på onsdag. 
Ukjent: Iranere i Trondheim står i Nordre fra klokka tre til fire for å støtte 
iranere i Iran. Alle er velkomne til å støtte. 
11. Kritikk av møtet 
Fra salen: Det er bra at Samfundet tar opp dette og jeg anerkjenner at 
iranere har opplevd mye. Dette samfundsmøtet er alt for ensidig. Enhver 
konflikt har to sider og andre synspunkter burde vært med. 
12. Møtet er hevet 
Leiv-Erik Ødegaard        Rolf Magne Nyland 
Møteleder         Referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 10.02.2010 
Leiarval 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Storsalen godkjente dagsorden. 
3. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Medlemmane må bruke talarstolen meir. Styret må tørre å 
foreslå meir kontroversielle saker. Bruk stemmeretten din. 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor Halvorsen fortalete og viste bilete om korleis leiarvala gjekk 
føre seg før i tida. 
5. Innledning ved Leiv-Erik Ødegaard 
Sittande leiar Leiv-Erik Ødegaard holdt ei innleiing til kandidatane og 
Storsalen. 
6. Ledervalg – presentasjon av kandidatene 
Mari Norman, Christina Wår Hanssen og Ole Christian Spro presenterte 
sitt kandidatur til leiarvalet. 
7. Leiarval: Utspørring av kandidatane 
Storsalen godkjente at taletid på spørsmål var 1 minutt og svar på 2 
minutt. 
Øystein Tangen: Mange internasjonale studentar i Trondheim. Korleis skal 
ein gjera Samfundet meir venlege for internasjonale studentar? 
Eivind Rindal: Kva var din første reaksjon på politisk femminutt i dag? Kva 
konsekvensar får dette for deg? 
Bjørn Torkel Dahl: Korleis oppnå større politisk faktor? 
Knut Ola Strøm: Samfundet sin økonomi har ikkje alltid vore bra. Kva 
økonomisk erfaring tek du med deg inn? 
Espen Webjørnsen: Mediastud, dagleg leiar. Korleis ser de på forholdet 
mellom Mediastud og huset sidan Mediastud jobbar på Lukas? 
Bjørn Torkel Dahl: Engasjement vs politisk rolle. 
Tarjei Ekelund: Korleis vil de stille dykk til gjeninnføring av 18års grense? 
Marie Stølen: Ein leiar er ein frontfigur. Korleis vil dykk gå fram for å skape 
ein heilskapleg strategi? 
8. Pause 
9. Kunstnerisk ved SIT 
SIT hadde flott kunstnerisk innslag frå UKA-01 Paradoks. 
10. Ledervalg – utspørring av kandidane 
Maria Roaas: Eit eksempel på eit viktig tema og eit på eit kontroversielt 
tema. 
Kine Renate Olsen: Spontan tale for å få nye medlemmar til huset. 
Eivind Rindal: Har de vore aktive i eit parti? Kvifor har dette 
innverknad/ikkje innverknad på deg? 
Svein Halvor Halvorsen: Refleksjon styret, finansstyret, gjengane, og 
refleksjon UKA-Samfundet. 
Halvard Svingeset: Kva er ein kjent leiarfigur du ser opp til? Kva er 
draumefestmøtet? 



Bjørn Torkel Dahl: Mohammedkarikaturane på talarstolen. Taxisjåførar 
utanfor, media i kø. Korleis handterar du dette? 
Geir Kihle Hanssen: Kvar går di grense på å få fram og stå for noko som 
du i utgangspunktet ikkje stod inne for? 
11. Pause 
12. Ledervalg – utspørring av kandidatane 
Storsalen godkjente at strek vert satt under neste innlegg. 
Marianne Samdal: Kva slags leiarerfaringar har du? Korleis skal du ta vare 
på styret rundt deg som ikkje får like mykje creds? 
Eivind Birkedal: Kva skal de gjere for at medlemmane skal få eigarskap til 
kva som skjer på Samfundet? 
Mari Gjengedal: Konkrete tiltak for samarbeid mellom gjengane. 
Marie Stølen: Sette strek etter 6 talarar. 
Eivind Rindal: Sterkt i mot dette. 
Avstemming ved handsopprekking: 9 blanke, 74 mot, 194 for. 70% for – 
vedtatt. 
Ane Wennevold: Korleis vil de benytte jubileumsåret til å få medlemmar 
involvert? Kva er din draumeinnleiar til ISFiT 2011? 
Kine Karlsen: Applaus for kandidatane. Korleis benytte dykk av 
mulegheita til at ISFiT vert arrangert i 2011? Kva rom på Samfundet ville 
du ha vore? 
Espen Ruud: Kva ville du valgt dersom du måtte velje: Trekke inn 
funksjonærretten, betale inngang på huset eller ta bort 
forpleiningspengane? 
Amund Årvelta, leiar av Studenttinget: Visjonar for å gjera Trondheim som 
heilskap synleg som studentby. Er dette noko du vil prioritera som leiar? 
Anne Solberg: Leik at dykk er på UKEsjefval – Korleis vil du jobbe for å 
dra Samfundet og UKA i same retning? 
Marie Stølen: Kva vedtak skulle Storsalen ha vedteke for at du skulle gått 
av? 
Ole Christian Spro, Christina Wår Hanssen og Mari Norman hadde sin 
siste appell. 
13. Ledervalg – Avstemning 
Resultatet vart etter skriftleg avstemning: 
Mari Norman: 189 
Christina Wår Hanssen: 130 
Ole Christian Spro: 48 
Blanke: 8 (+1) 
Totalt: 376 – Mari Norman fekk over 50%. 
Mari Norman er den neste leiaren for Studentersamfundet i Trondhjem. 
14.Eventuelt 
Eivind: Kunstnerisk i dag var frå UKErevyen 01; Paradoks. 
Elin Trondsen: TIRC har opptak i morgon – SØK. 
Thomas Eide: UKEsjefval 23. februar. Still til val eller kom og stem! 
Svein Halvor Halvorsen: Samfundsmøte på laurdag; Boksekamp mellom 
Magnus Marsdal og Torbjørn Røe Isaksen. 
Marie Stølen: Velkommen i Gullklubben, Mari Norman. 
Chris Klemmetvold: Har rekruttert medlemmar til Samfundet. 
Marius: Val av styre for Samskipnaden (SiT) i morgon i Storsalen. 
Anonym: Cafe Nord Sør møte i ISAK tysdag 16 februar og tysadg 2. mars 



kl 19.00. Tema: Energikrise og Norge som fredsnasjon. 
Stein Inge Pedersen: STV har streama valet på Internett. 
Øystein Tangen: Kom og hent kortet ditt hjå meg etterpå eller i KK 
måndag-torsdag. Ingeborg Selnes på Knaus på fredag. 
15.Kritikk av møtet 
Bjørn Torkel Dahl: Slutt med headsetta og få meir debatt. 
Eivind Rindal: Ikkje sett strek utan å informer i god tid, bør heller kutte på 
taletid. Me burde teke oss tid til å fullføre talelista. 
Espen: Bli kvitt headsetta. 
Sindre Kruse: Manglar vervsskildring. Vanskeleg å veta noko om vervet 
for ein ny medlem. 
Nicolas Elvemo: Kjempebra, STV! 
Sigbjørn Lund Olsen: Stemme via Internett? Koble medlemskort til 
gjengkort? Skyt til styret for å skaffe gode kandidatar. Håpe å få valkomite 
på plass. Namn på storskjem når ein går til val. 
16.Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
20. februar 2010 
Hvordan bør du trene? 
– Og hva bør du spise? 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Storsalen godkjente dagsorden. 
3. Politisk femminutt 
Ingen ytringar på dette punktet. 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor Halvorsen viste Pirum film frå UKA-71. 
5. Kunstnerisk ved SIT 
Dei nye i SIT viste fram talenta sine gjennom eit Talkshow om kosthold og trening 
til stor applaus frå salen. 
6. Innledning ved Jan Helgerud 
Jan Helgerud, professor i medisin på NTNU, gav eit foredrag om effektiv styrkeog 
uthaldenheitstrening. Svaret hans var 4*4. For å få større musklar, er det 10- 
12 repetisjonar ein må ta. 
7. Kunstnerisk ved STV 
STV viste ein reportasje om Noregs sterkaste mann. 
8. Innledning ved Robert Eilertsen 
Robert Eilertsen fokuserte i sin innleiing på kven du er som person og kva du vil 
oppnå. 4*4 er ikkje svaret på alt, ein må tilpasse det etter korleis mål og 
motivasjon ein har. 
9. Pause 
10.Kunstnerisk ved SIT 
Dei nye i SIT viste fram det andre nummeret for kvelden til applaus frå salen. 
Denne gongen var det ein OLinspirert-sang. 
11.Debatt 
Dei to innleiarane mottok spørsmål frå møteleiar Leiv-Erik Ødegaard og salen. 
Peder: Mi meining er at det er for mykje meiningar rundt 4*4. Høg intensitet er 
vegen for effektiv trening. Spørsmål til Helgerud. Greg Glasmann frå USA er 
oppteken av treningssystem som crossfit. Kvifor trur du at Noreg ligg så langt 
etter i funksjonell styrketrening? Spørsmål til Robert: Kvifor skal ein tilpasse 
program til individ? Du ynskjer jo å trene for å oppnå resultat, kvifor ikkje gjere det 
mest muleg effektivt? 
Dina: Det er mange myter om lange og korte musklar. Kan de forklare dette? 
Svein Halvor Halvorsen: 4 grupper trener ulike former viste Helgerud i innleiinga 
si, der det var negativ graf for ei gruppe. Betyr det at det gir negativ effekt å 
trene? Eller berre at det ikkje gir så bra effekt som om du trenar vanleg? Kva er 
ein rep? 
Trond Blesvik: Kan politisk engasjement vege opp mot rein muskelkraft? Eg 
utfordrar Robert og Leiv-Erik i handbak. 
Ragnar Morken: Trening før ein skal ut på fest eller morgonen etter ein ha vore 
ute. Er det vits? 



Sjur Øyen: Fleire og fleire driv aktiv trening, men folket vert ”dvaskare”. Er me for 
fokusert på å gjera noko organisert? Hjelp 4*4 når ein sit i ro resten av tida? 
Geir Ramstad: Eg vurderar å byrje og trene, men eg er så glad i alkohol, røyk og 
festing. Er det håp for meg? 
12. Eventuelt 
Tore Falkenberg: Stiller til UKEsjefval på tysdag. 
Sjur Øyen: Studenterhytta har hyttebuss og hyttemiddag kvar tysdag og torsdag. 
Svein Halvor Halvorsen: Kom med tilbakemelding på dagsordenslappen. 
Rolf Magne Nyland: Hugs på Olympiske Lyche kvar dag, UKEsjefval på tysdag 
og langrennsstafett på onsdag. På torsdag startar SL2010 og heile huset er ope 
for alle frå kl 23.00. 
13.Kritikk av møtet 
Ingen ytringar. 
14.Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 23.02.2010 
UKEsjef-valg 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Storsalen godkjente dagsorden. 
3. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Ein forventar at UKA skal gå like mykje i pluss som alle 
andre festivalar går i minus. Treng difor ein UKEsjef som sørgar for stødig 
økonomi. 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor Halvorsen fortalde om Samfundet og UKA si byrjing. 
5. Innledning ved Torgeir Bryge Ødegården 
Torgeir Bryge Ødegården presenterte kva som trengst for å verta UKEsjef 
og oppfordra publikum til å stille konstruktive og opne spørsmål. 
6. UKEsjefvalg – presentasjon av kandidatene 
Tore Lie Falkenberg , Ken Grønnbeck og Marthe Fuglesang presenterte 
seg som kandidatar til UKEsjefstillingen. Dei fortalde om seg sjølv og kva 
dei ville satse på derom dei vert sjef for UKA-11. 
7. Leiarval: Utspørring av kandidatane 
Storsalen godkjente taletid på spørsmål til 1 minutt og svar på 2 minutt. 
Talarstolen opna for spørsmål til kandidatane. 
Eivind Rindal: UKEsjef skal motivere. Bruk 10-15 sek på å forberede eit 2 
min innlegg til 1400 UKEfunkar ei veke før festivalen. 
Thomas L.H.Eide: UKA er veldig avhengig av reklame. Kor langt er de 
villige til å strekke dykk for å få samarbeidspartnarar? 
Replikk Eivind Rindal: To siste åra har Statoil Hydro vore store 
samarbeidspartnarar samtidig som det er etiske problem med dette. 
Kommentar. 
Chris Klemmetvold: Som UKEsjef skal du vera ansvarleg for Samfundet 
medan dei låner Huset. Det hender at ein øydelegg mykje og må bruke av 
overskotet for å fikse det. Korleis skal du som UKEsjef sikre at funkane tek 
vare på huset medan dei låner det? 
Signe Braut: Sentrale verdiar i UKA var proff og leken. Har UKA nådd 
metning i storleik? 
Carl Pintzka: Usikkerheit knytta rundt Dødens Dal. Kor langt er de villig til 
å gå økonomisk og politisk for å framleis ha Dødens Dal? 
Anne Solberg: Lagar ikkje UKA åleine. Kva personlegdomar treng du i eit 
styre for å utfylle deg sjølv? 
8. Pause 
9. Kunstnerisk ved UKErevyen 
Forfatterkollegiet for UKErevyen 09 viste fram retusjerte sketsjar. 
10. Ledervalg – utspørring av kandidatane 
Eivind Haugland: Kva er dykkar beste kulturoppleving? 
Ole Christen Enger: Kva er draumeUKA dykakr? Kva vil de ha med i 
UKA11? 
Elin Kathrine Sauness: Du er leiar for 1500 UKEfunkar. Kva gjer akkurat 



deg til ein god leiar? 
Christian Eriksen: Som leiar er du ansvarleg for UKEfunkane, samt 
ansiktet utad. Korleis vil du vidareføre det gode samarbeidet mellom UKA 
og studentmediene? 
Eivind Rindal: Gitt at du ikkje stilte til val, men dei to andre kandidatane 
gjorde det. Ville du tenke deg å vera med i styret til ein av dei andre? 
Alexander Moberg: Kva manglar i UKEprogrammet? Kva bør leggast 
mindre fokus på i UKA-11? 
Janagan Balasingham: Teltet i Dødens Dal kollapsar om natta. Media 
kontaktar deg. Kva svarar de til dei? 
Chris Klemmetvold: Ber om at strek vert satt under neste innlegg. 
Storsalen godkjente at strek vart satt under neste innlegg. 
Thomas Eide: 5 spørsmål til deg. Kva er beste kulturminne frå UKA09? 
Finaste romantiske augneblink? Pinlegaste romantiske augneblink? Ein 
ting ingen veit om deg? 3 draumeartistar i Klubben, Storsalen og Dødens 
Dal. 
Anne Skalleberg. Redaktør i Under Dusken, ringjer ofte til UKEsjefen. 
Tenk deg at det var konsert i teltet i går, og ein har fått mange 
tilbakemeldingar om at det var for mykje trengsel i teltet og for få vakter på 
jobb. Kva hadde du svart?` 
Olav Nikolai Kvarme: Glad i revy, men revy druknar i andre arrangement 
på UKA sin storleik. Korleis plass vil revyen ha i di UKE?` 
Eva Brekke: Kva seksjonar vil de ha i UKA? 
Torstein Skolseg: Får ein million ekstra i overskot eller eit ekstra måltid til 
UKEfunkar. Kva vel du? 
Andreas Hysing: Ein som aldri har vore med på UKEarrangement etter å 
ha vore her i fleire år. Kva tankar har de om det? 
11. Pause 
12. Kunstnerisk ved UKErevyen. 
Forfatterkollegiet for UKErevyen 09 viste fram retusjerte sketsjar. 
13. Ledervalg – utspørring av kandidatane 
Carl Pintzka: Kan de synge eit par vers frå artisten de helst ville høyre i 
Dødens Dal? 
Lars M. Sakshaug: Korleis vil du forholde deg til eit UKEstyre som er 
ueinige i dine meiningar? 
Anne Solberg: Kompleks jobb å vera UKEsjef. UKEsjef kake – kva består 
kaka av og kor store er dei ulike bitane? Kva er din visjon for UKA11? 
Inger Beate Dyrstad: Dans opningsnummeret til UKA11 på scena. 
Torgeir Bryge Ødegården: Finne svar på fire ting. Kva er UKA sin styrke, 
svakheit, største mulegheit og største trussel. 
Martin Gustavsen: Det er slutten av september, 1 veke igjen. Du får 2 min 
til å halde ein motiverande tale/apell/dans til UKEfunkane dine. 
Øystein Tangen: Samfundet er avhengig av UKA. Kva vil du gjere, kutte i 
breidda eller behalde breidda på bekostning av å risikere og ikkje nå 
overskotet? 
Kristoffer Sandstad Hansen: Kva er dykk mest stolt av å ha utretta? 
Iver Roen Velo: Kva gjorde de under UKA? Evaluering av denne jobben? 
Mari Norman: Konkret kva vil du gjera for å betre forholdet mellom UKA og 
Samfundet? Kva er ditt beste minne frå Samfundet utanom UKA? 
Signe Braut: Kva er funksjonen til intimteateret etter di meining? Har me 



for mange/for få/akkurat passe? Kva er ditt beste minne frå dei? 
14. Ledervalg – Avslutningsappell. 
Kandidatane holdt sine avslutningsappellar. 
15. Ledervalg – Avstemning 
Resultatet vart: 
Marthe: 59 
Ken: 29 
Tore: 167 
Blanke: 40 
Totalt = 295 stemmer 
Neste UKEsjef vart Tore Lie Falkenberg. 
16. Nu klinger 
Storsalen sang Nu Klinger. 
17.Eventuelt 
Mari Norman: Gratulerar med UKEsjefstillinga, Tore. Til dykk andre: Søk 
styret på Samfundet innan 10. mars. 
Rolf Magne Nyland: Skistafett i Storsalen onsdag kl 20.00, og Studentfest 
torsdag kl 23.00. 
18.Kritikk av møtet 
Eivind Rindal: Kritikk til FK for lyd. 
Berge: Skryt til FK for lyd. 
Toska: Snakk inn i mikrofonen. 
Sigbjørn Lund Olsen: Teksten til Nu Klinger var feil. 
Norvald Ryeng: Teksten var for første gong rett, forsangar sang feil. 
19.Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
6.mars 2010 
Fæle kvinner – 
traumatiserte menn? 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Godkjente dagsorden. 
3. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: På onsdag 10. mars kl 13.00 er det demonstrasjon for å få 11 mnd 
studiestøtte på Torget. 
Bjørn Torkel Dahl: Forby hidjab i skulen. 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor Halvorsen gav oss eit innblikk i kva rolle kvinna har spilt gjennom 
Samfundet si historie. 
5. Kunstnerisk ved Knauskoret 
Knauskoret framførte ”9 to 5” og ”Human Behaviour”. 
6. Innleiing ved Hanne Nabintu Herland 
Me må respektere at me er ulike kjønn, med ulike eigenskapar. 
7. Innleiing ved Rannveig Svendby 
Menneske er ulike – ikkje på bakgrunn av kjønn, men på bakgrunn av eigenskapar. 
8. Debatt 
Hanne Nabintu Herland og Rannveig Svendby debatterte rundt temaet feminisme. 
Kva er feminitet? Kva er kvinna si rolle i Samfunnet? 
9. Pause 
10.Kunstnerisk ved STV 
STV viste ein film i forbindelse med kvinnedagen. 
11.Debatt med spørsmål frå salen 
Bjørn Torkel Dahl: Me bør søke empirisk informasjon på at det er genetisk bakgrunn 
for skilnadar mellom kvinne og mann. Me må respektere ulike individ sine meiningar. 
Eivind Rindal: Kvifor skal menn som har makt i samfunnet kjempe for samvær med 
sine barn når det er mot sin natur? Kva er den gylne middelveg? 
Svein Halvor Halvorsen: Eg er maskulinist. Viktig å ha respekt for skilnadar innafor 
kjønn. 
Bjørn Torkel Dahl: Problem med ordet feminisme. 
Tale Fjeld Egeberg: Kampen om likestilling handlar ikkje om å hate menn, men å 
sjølvrealisere deg sjølv på lik linje. Kva friheitar tek kvinner seg på bekostning av 
menn? Kva trur de det skuldast at kvinner vel lågt lønna yrke? 
Bettina Langlo Gjelde: Søttar Rannveig i å vera mindre kriseorientert, er sjølv mindre 
problemorientert. Ser ikkje heilt problemet med å opne døra sjølv. 
Kristine Folle: Samfunnet består av likskap og verdigheit. Mindre respekt for 
vernepleiaryrket. Kvinneyrke med like lang utdanning som eit mannsyrke bør få like 
mykje i lønn. 
Torgeir Bryge Ødegården: Far lagar mat, mor hogger ved. Dumt at det er bevisst i 
lærebøker at kjønnsrollar er snudd? 
12.Eventuelt 



Eivind Rindal: 15. mars er siste frist for styret til NTNU. Velferdstinget har frist 18. 
mars. 
Mari Norman: Påtroppande leiar for Samfundet søker personar i sitt styre. 
Elisa Osmundsen: ISFiT har opptak 10. mars. 
13.Kritikk av møtet 
Bjørn Torkel Dahl: Stor skryt til styret for å skape debatt. 
14.Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
13. mars 2010 
Fjortisporno 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Storsalen godkjente dagsorden med mindre endringar. 
Frå styret sin protokoll hadde me følgjande å melde: 
Tysdag 23. Mars er det innstillingsmøte til Det Sorte Faars Ridderskab. Styret 
oppfordrar medlemmane til å innstille kandidatar ved å sende forslag til 
styret@samfundet.no. For meir informasjon om Ridderskabet, sjå dsfrs.samfundet.no. 
3. Politisk femminutt 
Ingen ytringar på dette punktet. 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor Halvorsen fortalte om eit Samfundsmøte med den danske kunstnaren 
Jørgen Nash som skapte stor medieomtale på grunn av sitt pornografiske innhald. 
5. Innledning ved Heidi Helene Sveen 
Heidi Helene Sveen holdt ei innleiing om kvifor ein bør lage ”snill porno” til dei som 
går 
på ungdomsskulen. Det er veldig vanskeleg for mange å snakke om porno, men all 
porno er ikkje farleg. Unge lurer på korleis ein har sex, og korleis det ser ut. Kven kan 
ein snakke med om dette når ein ikkje kan snakke om det på skulen eller med 
foreldra? 
Det finst god sex, snill porno, som ein kan lage til unge. 
6. Innledning ved Mari Eifring 
Leiar i Rød Ungdom, Mari Eifring, holdt ei innleiing om pornoen sin definisjonsmakt 
og 
at premissane for porno har endra seg ved at Internett har kome til. 
7. Debatt m/ film av 5 på gata 
Student TV viste ein film der dei hadde intervjua 5 ungdommar på gata om kva dei 
tenkjer om porno i skulesamanheng. 
Etterpå var det debatt mellom innleiarane med spørsmål frå salen. 
Leiv-Erik Ødegaard var møteleiar, og han stilte spørsmål som: Korleis folk har 
reagert 
på forslaget til Heidi Helene Sveen? Ser ein ikkje samanhengen mellom porno og 
pengar? Korleis skal ein skape arenaer på skulen for å kunne diskutere seksualitet? 
Eivind Rindal: Definisjon av kva porno er? 
Anonym: Lesbesex er skapt for menn og at dei skal ha nytelse. Kvifor er ikkje 
homosex 
understrykkande? 
Eivind Rindal: Kva er hensikt med porno? Ein treng det ikkje for opplæring, då ein 
klarar 
å utforske det sjølv. 75% av norske elevar tør ikkje dusje etter gymmen. Kvifor trur de 
det er slik? 
Øyvind: Pornobransjen er marknadsstyrt. Er det pornoen som er problemet eller er 
det 
me som etterspør det som er problemet? 



Martin Svarva: Til Heidi: Forslaget ditt vert tatt til følgje. Skal pengane gå til ein 
allereie 
eksisterande skitten bransje eller skal ein lage ein eigen bransje? 
Sara: I mine auge er det ikkje behov om feministisk porno. Meiner du at 
maktstrukturane i Samfundet skal sei til oss jentene kva me skal tenne på? 
8. Kunstnerisk ved STV 
STV viste ein film om pornoindustrien som dei hadde laga sjølv. 
9. Eventuelt 
Eivind Rindal: Medlem i Studenttinget, måndag 15. mars går fristen for å melde seg 
til 
NTNUstyret ut. 
10.Kritikk av møtet 
Ingen ytringar. 
11.Møtet er hevet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 20.03.10 
Festmøte: God og mett på 
studentbudsjett 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Stars and Stribes ved Strindens 
3. Styreprotokoll 
Tirsdag 23. mars er det innstillingsmøte for De Sorte Faars Ridderskap. 
Ridderskapet er Samfundets orden og hvem som helst kan foreslå folk 
som i ”særlig og utmerkede fortjenester” til Samfundet fortjener 
utmerkelser. Forslag kan sendes til styret på styret@samfundet.no 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor fortalte om ”Happeningmøtet” med dansken Jørgen Nash i 
1967 som fikk stor omtale. 
5. Innledning ved Benito Nava 
Det er en fantastisk likhet mellom mat og musikk. Med de samme 
ingrediensene og notene kan man ved forskjellige teknikker tilberede 
mange forskjellige retter. Med de samme notene kan man lage forskjellig 
musikk. 
6. Kunstnerisk ved STV 
Det ble vist opptak av Benito Nava og Charles og Tarjei fra Kafé- og 
Serveringsgjengen som handlet inn ingredienser til kokkekamp. 
7. Sofaprat 
Leiv-Erik Ødegaard: Hvor finner du kjærligheten til maten. Hva er din 
oppfatning av nordmenns matvaner? Anser du deg som nordmann eller 
italiener? Du driver med veldig mye ennå du er 74 år gammel. 
Benito Nava: Man må spise, drikke og elske. Norge har utviklet seg veldig 
når det gjelder mat. Med oljen kom oppsvingen i norsk økonomi og 
restaurantene utviklet seg. Røttene til et menneske skal ikke være 
geografiske, men i kultur, hva man absorberer. Vi ble kledd i fascistiske 
uniformer som barn. På skolen lærte vi å elske il Duce, i Kirken lærte vi å 
elske paven. Seksti år etter husker jeg fortsatt denne hjernevaskingen. 
Datteren min er operasanger, sønnen min studerer til playboy. Det er 
genetisk. Man skal leve fullt ut fra begynnelse til slutt. Lykken til 
mennesker og nasjoner er ikke proporsjonal med økonomi. Man å leve 
varmt. For å leve dypt må man leve overfladisk. 
8. Kunstnerisk ved STV 
Det ble vist opptak av kokkekampen mellom Benito Nava og Charles og 
Tarjei fra Kafé- og Serveringsgjengen. 
9. Pause 
10. Kunstnerisk ved Propheten 
Propheten framførte ”Pølsemannens sang” 
11. Sofaprat + kunstnerisk ved STV 
Kokkekampen endte uavgjort. Det ble trukket åtte fra salen som ble servert 
rettene fra kokkekampen. 
Leiv-Erik Ødegaard: Hva bør man servere til jentene? Hva har en god 
italiener alltid i kjøleskapet? Noen har kritisert Rema-kampanjen for ikke å 
være italiensk mat. 



Herman Thorsen: Hva er det verste du kan gjøre på kjøkkenet? 
Sigbjørn Lund Olsen: Kokkene på TV er sinte og kjefter. Hvorfor er det så stor 
frustrasjon blant kokker? 
Svein Halvor Halvorsen: Italiensk mat består av enkle ingredienser. Italiensk 
musikk er kompleks. Passer spesiell musikk til spesiell mat? 
Charles Edmond: Thank you for the competition. This is a good warrant for 
Samfundet. 
Ruben Angell: Hvilken vin skal man velge til pasta? 
Inger Skjærholt: Hva er de viktigste basisingrediensene som man alltid skal 
ha i kjøleskapet? 
Benito Nava: Man bør alltid ha en flaske musserende, litt ost og rødvin. I 
kjøleskapet. Det verste man kan gjøre på kjøkkenet er å ikke vaske hendene 
eller å vente med å invitere gode venner til etter man er ferdig med maten. 
Man skal lage mat med kjærlighet og godt humør. De som kritiserte Remakampanjen 
ville bare vise seg fram. Jeg skal lage en DVD hvor jeg lager mat 
og musikk til maten. Jeg liker å være med unge mennesker og lever ungt. Jeg 
anbefaler ikke dyre, men en lett vin til pasta. Vinen skal være leskende og 
ikke varmes opp. Når du nipper til den blir den varm i munnen. Løk, tomater, 
pasta og ris er de viktigste ingrediensene. 
Benito framførte en sang akkompagnert av Charles Edmond på piano. 
12. Eventuelt 
Svein Halvor Halvorsen: Jeg har mistet en klokke jeg har arvet etter min far. 
Hvis noen ser denne får du 500 kroner i finnerlønn. 
Sigbjørn Lund Olsen: Kom på TSS-konsert i Erkebispegården i morgen. 
Tarjei Midtsund: Onsdag er det Samfundsmøte med Mads gilbert og Børge 
Brende med tema katastrofe. 
Knut Grøttland: Det er live-musikk i Daglighallen i kveld. 
13. Kritikk av møtet 
Det var ingen ytringer under punktet. 
14. Møtet er hevet 
Leiv-Erik Ødegaard        Rolf Magne Nyland 
Møteleder         Referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
24. mars 2010 
Katastrofe 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Storsalen godkjente dagsorden. 
3. Politisk femminutt 
Eivind Rindal: Ta med det faktum at Israel kan pressast dersom me legg press på 
dei. 
4. Innledning ved Børge Brende 
Børge Brende, generalsekretær i Røde Kors, holdt ei innleiing om Røde Kors og 
deira arbeid i humanitære katastrofer. Han fortalte spesielt om Haiti og opplevinga 
han hadde der. 
5. Innledning ved Mads Gilbert 
Mads Gilbert, lege, holdt ei innleiing om hans syn på humanitære katastrofer. 
Hovudbodskapen hans er at det må bli gitt opplæring i alle land til alle som bur der. 
Det vil kunne berge tusenvis av liv. 
6. Pause 
7. Debatt 
Spørsmål frå salen: 
Eirik Vikum: Media har berre ei konflikt i auga om gongen. Kvifor samlar alle seg på 
same hesten? 
Linn Skjold: Kva rolle tykkjer de at FN skal spele i framtida? 
Eivind Rindal: Kva er grunnen til korrupsjon i land som opplever humanitære 
katastrofer? 
Torunn Hegre: Når går grensa for situasjon der humanitære organisasjonar ikkje vil 
hjelpe? 
Bjørn Grismo: Redegjøring for korleis Haiti kan gjenoppbyggast på Haiti sine 
premiss. 
Kine Karlsen: Kva skal me gjera? Kva kan morgondagens leiarar gjera? 
Idar Kristiansen: Unge, potensielle bistandsarbeidarar her. Kva skjer med dei etter 
dei har vore ute i felten? 
Nina Nannestad: Kvifor var verda så tydeleg på boikott av Sør-Afrika, men ikkje 
Israel? 
Karoline Fossland: Kva skal Noreg si rolle vera i framtida? Korleis nytte sine midlar? 
8. Eventuelt 
Karoline Fossland fortalte om ISFiT. 
Svein Halvor Halvorsen: gje 1% av det du fekk igjen på skatten til veldedig føremål. 
9. Kritikk av møtet 
Applaus 
10. Møtet er heva. 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
10. april 2010 
Kampen om Europa 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden vart godkjent. 
3. Politisk femminutt 
Eivind Rindal holdt innlegg om Ungarn. 
Bjørn Torkel Dahl holdt innlegg om å auke studiefinansiering. Det som Trondheim 
treng, er 
billige studentboligar. 
4. Historisk femminutt 
Rolf Magne Nyland fortalte om krigen, spesielt rundt 9. april 1940, og om 
Studentersamfundet i Trondhjem sin rolle ifm krigen. 
5. Kunstnerisk ved NTNUI Dans 
NTNUI Dans gav oss inspirerande danseshow. 
6. Innledning ved Paal Frisvold 
Paal Frisvold, leiar av Europabevegelsen, holdt eit innlegg om kvifor me skal bli med 
i EU. Me er strengt talt medlemmar no også, men me har ikkje stemmerett. Eit døme 
– dess meir me er i mot datalagringsdirektivet, dess meir viser dette at me bør vera 
med i EU. Dette for å ta opp kampen der. Me er med i ein boksekamp med hendene 
bundne på ryggen. 
7. Innledning ved Heming Olaussen 
Leiar for ”Nei til EU” Heming Olausen holdt ei innleiing om kvifor me ikkje skal bli 
med i EU. EU er eit mangehovud troll / union som Noreg bør halde seg utanfor. Det 
er langt til Oslo, men lengre til Brüssel. 93,5 % av EU sine lover har ingen innflytelse 
på Noreg i dag. For Tyskland er det 75 %. Me må halde oss utanfor. 
8. Debatt 
Leiv-Erik Ødegaard leia debatten før pause. Problemstillinga her var EU og 
demokrati. 
9. Pause 
10. Debatt 
Bjørn Torkel Dahl: Tok kontakt med Russland i staden for EU fordi me veit ikkje kven 
me skal kontakte i EU. Og; Står me ikkje sterkare ifm datalagring dersom me seier 
nei? 
Ingeborg Kraft: Viktig å vera med i EU pga handelsavtalar. Er det ikkje fare for å 
prioritere importering frå EU-land i staden for frå fattige land i Europa som treng det 
meir? 
Kristoffer Auran: Er det solidarisk å halde vår formue for oss sjølve? 
Replikk Bjørn Torkel Dahl: EU forsvinnande liten del av verda. Me binder oss sjølv til 
å handle. 
Eivind Rindal: Sjå på Hellas. Kvar kan me finne grunn for å innføre felles valuta? 
Replikk Eivind Rindal: Nemn ein norsk samfunnsøkonom som er for innføring av 
euro. 
Ole Nikolai: Framtida til EU – snart parlamentsval i Storbritannia. Det kan skje at dei 
får folkeavstemning for å gå ut av EU? 



Belma Talic: Ingen krigar sidan 1945 i Europa. Jo, det har det. Bosnia. I kva stor 
grad hjalp EU til der? 
Replikk Ole: Kor mange medlemmar har ”Nei til EU” og ”Europabevegelsen”? 
Lise Lotte Strand: Korleis kunne Noreg ha klart å stoppe datalagringsdirektivet i EU? 
Det er stor motstand mot det i Europa, men framleis innført. 
11.Eventuelt 
Eivind Rindal: Valurnene for NTNU-styret opnar måndag kl 08.00. Torsdag og 
måndag kl 14.15 kan ein bli kjent med debattantane på hhv Dragvoll og Gløshaugen. 
Alexander Stenerud: Søndag 18. april er det Bydagen for de eldre. Møt opp kl 13.00 
på Samfundet. 
Ridderskapet: Det er Det Sorte Faars Ridderskap promosjon neste laurdag kl 19.00. 
Kine Karlsen: ISFiT har opptak, sjekk ut www.isfit.org. 
Eirik Vikum: Studentenes Fredspris har nominasjonsfrist 15. april. 
12.Kritikk av møtet 
Bjørn Torkel Dahl: Ros til styret for bra debatt og debattantar. Kunne ha snevra 
problemsstillinga litt inn. 
13. Møtet er heva 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
14. april 2010 
Stordalen til Storsalen 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden vart godkjent. 
Frå Styret sin protokoll vart følgjande referert: 
”I tråd med Samfundet sine lovar inviterer vi til generalforsamling torsdag 29. april kl 
18:00 her i Storsalen. Årsberetning frå Finansstyret og regnskap for 
Studentersamfundet henger på Greip i Daglighallen. Det blir servert suppe på møtet. 
Vel møtt!” 
3. Politisk femminutt 
Bjørn Torkel Dahl kommenterte det moralske og økonomiske rundt at Princess trekte 
alle katalogane sine frå marknaden på grunn av bilete av sexbok på omslaget. 
4. Innstilling av medlemmer til Finansstyret 
Finansstyret innstilte følgjande medlemmar til Rådet: 
Dag Herrem, nestleiar. 
Trond Skjefstad og Nina Sten, medlem 
5. Godkjenning av nytt styre ved Samfundet 
Nestleder: Ruben Angell 
Huskoordinator: Marte Helland 
Temaansvarlig: Ragne Øwre Thorshaug 
Temaansvarlig: Herman Westrum Thorsen 
PRansvarlig Geir Martin Bakken 
Presseansvarlig: Hanne Horgen 
Økonomiansvarlig: Chris Klemmetvold 
Jubileums og arrangementansvarlig: Inger Agnete Reppen 
Mari Norman sitt forslag til nytt styre vart godkjent. 
6. Innledning ved Petter Stordalen 
Petter Stordalen fortalte om sitt liv og si karriere gjennom 8 rundar. 
7. Pause 
8. Kunstnerisk ved Pirum 
Pirum song Ivan. 
9. Diskusjon 
Spørsmål frå salen: 
Stefan Andersson: Utfordring – Gje meg ein time av ditt liv til å fortelje kvifor du skal 
gje støtte til ISFiT 2011. 
Lillfrid: Korleis skal me få merksemd frå deg? 
Svein Halvor Halvorsen: Eg vil starte eit firma. Kvar startar eg? 
Øyvind Bakken Rognstad: Kor passar utdanning inni ”karrierejaget”? 
10.Eventuelt 
Improshow i Klubben rett etter Samfundsmøte. 
Jørgen, visepresident i ISFiT 2011: Søk ISFiT før 18. april. 
Chris Klemmetvold: Bydagen på søndag. Møt opp. 
Svein Halvor Halvorsen: Ridderpromosjon på laurdag. Kom! 
11.Kritikk av møtet 



12. Møtet er heva 
Leiv Erik Ødegaard      Øydis Kristine Flateby 
Møteleiar        Referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Festmøte 
17. april 2010 
Ridderpromosjon 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Stars and Stribes ved Strindens Promenade Orches ter 
3. Styreprotokoll 
Storsalen godkjente dagsorden. 
4. Ridderpromosjon 
Øyvind Aass, Norvald Ryeng, Mari Raunsgård, Marit Gjeset og Magne 
Mæhre vart slått til riddarar av Det Sorte Faars Ridderskap. 
5. Eventuelt 
Tore Falkenberg: UKA-11 søker nestleiarar. 
Kathrine Hov, produsent for Faust og Reklamekabareen: på Knaus tysdag, 
onsdag og søndagar. 
Chris Klemmetvold: Bydagen i morgon, møt opp! 
Silje: TKS fyller 80 år og feirer dette med jubileumskonsert i Nidarosdomen på 
fredag. 
6. Kritikk av møtet 
Applaus! 
7. Møtet er hevea 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
24. april 2010 
Baksiden av medaljen 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Dagsorden vart godkjent. 
Fra styrets protokoll ble følgende referert: 
Styret innstiller Øydis Kristine Flateby til medlem av Rådet med virketid frå 18. mai. 
3. Politisk femminutt 
Ingen ytringer under punktet 
4. Historisk femminutt 
Svein Halvor fortalte om Knutsen og Ludvigsen og hva de har betydd. 
5. Kunstnerisk ved TSS 
TSS holdt en minikonsert 
6. Innledning ved Stig Inge Bjørnebye 
Stig Inge Bjørnebye stilte spørsmål ved om lønn, formue, skatt og lykke har en 
sammenheng. Vi har en del forbilder men stiller ikke spørsmålstegn ved hvorfor vi 
har akkurat de. Hvorvidt tar jeg valg på bakgrunn av meg selv eller hva andre mener 
at jeg bør? Idealismen bor i oss alle men er truet av det ytre. Man kan ha tusen 
venner og føle seg ensom. Vi må skille drømmene våre fra de konkrete, kortsiktige 
målsetningene våre. 
7. Innledning ved Leif Edward Ottesen Kennair 
Vi har blitt minimalt mer lykkelige de siste årene, tross i økt materiell velstand har vi 
ikke fått det bedre. Det er en mismatch mellom miljøet vi er utviklet til å leve i, 
savannen i Afrika for hundre tusen år siden, og samfunnet vi lever i i dag. Depresjon 
kan være en form for villet sosial underkastelse. Fra et evolusjonsperspektiv er det 
ikke viktig å være lykkelig, men å reprodusere seg. Lykke er derfor en kortvarig 
belønning som av natur må være forbigående for å opprettholde vår motivasjon. De 
fleste av oss vil gjerne ofre objektive goder for relativ posisjon. Statuslikhet i samfunn 
og omgangskrets, stabile nære relasjoner og begrenset inflasjon i statussymboler 
bidrar til lykke. 
8. Pause 
9. Sofaprat 
Spørsmål frå salen: 
Tarald Gaup: Spørsmål til Stig Inge. Dersom du hadde fortsatt å spille i Norge ville 
du opplevd like store problemer med norsk presse som med engelsk? Hvor mange 
tagger er det på den største elgen du har skutt? Kom problemene da du slet med 
skader i begynnelsen eller med suksessen? 
Mari Norman: Stig har gjort noen valg. Hva har gjort at du har kommet ut av dette? 
Rolf Magne Nyland: Hva legger dere i selvfølelse og selvtillit. Hva har oppveksten å 
si for selvfølelse og evne til å håndtere motgang som voksen? 
Martin Harbitz: Temastyret i ISFIT har opptak. Hvordan skal vi møte lykkepresset og 
unngå krisa? 
Hanne Tømmerberg: Bra at Stig Inge står fram slik at man kan kjenne seg igjen i 
noen man ser opp til. Er det Kennair viste tatt frå forskerens eller pasientens 
synspunkt. Er grunnen til psykiske lidelser økende statuspress fra samfunnet? 
10. Eventuelt 
Chris Klemmetvold: Carlsberg for 21 kroner de neste to timene. 



Evind Vrålstad: Om halvannet år skal det settes opp UKErevy. Jeg er revysjef og 
trenger forfatterkollegieleder. Send mail til revy@uka om du er interessert. 
Svein Halvor Halvorsen: Fyll ut lappene. Fire vinnere av gratis middag ble trukket. 
Eivind Birkedal: Vårens siste fotokurs holdes på tirsdag. 
Tarjei Midtsund: På torsdag klokken seks er det generalforsamling 
11. Kritikk av møtet 
Eivind Vrålstad: Eventuelt tas under punktet eventuelt og ikke som et dårlig kamuflert 
spørsmål. 
12. Møtet er hevet 
Leiv Erik Ødegaard       Rolf Magne Nyland 
Møteleder         Referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
29. april 2010 
Generalforsamling 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Styreprotokoll 
Styret sitt forslag til dagsorden vart godkjent. 
3. Politisk femminutt 
Ingen ytringar under politisk femminutt. 
4. Presentasjon av gjengsjefer 
Sittande, avtroppande og påtroppande gjengsjefar presenterte seg og mottok 
rose for innsatsen som dei har gjort det siste året. 
5. Kunstnerisk ved Candiss 
Candiss framførte ein song. 
6. Lovforslag ved Sigbjørn Lund Olsen 
Rådet ved Halvard Kaupang la fram at lovforslaget var formelt i orden og kunne 
behandlast. 
Lovforslaget til Sigbjørn Lund Olsen vart stemt over med håndsopprekning. 106 
stemmer for, 0 mot og 0 blanke. Forslaget vart vedteke. 
Det velges en representant av, for og blant de ansatte, med 
vararepresentant. Tjenestetiden er to år. 
Det velges en representant av og for gjengene i Studentersamfundet, med 
vararepresentant. Tjenestetiden er ett år. 
7. Generalforsamling 
7.1 Val av ordstyrer 
Leiv-Erik Ødegaard vart valt til ordstyrar. 
7.2 Val av to vitner til referatet 
Martin Svarva og Halvard Kaupang vart valt til vitner. 
7.3 Godkjenning av Dagsorden 
Dagsorden vart godkjent ved akklamasjon. 
7.4 Fremleggelse av årsmelding ved Finansstyret 
Årsmelding fra Finansstyret vart godkjent ved akklamasjon. 
7.5 Fremleggelse av rekneskap for 2009 ved Finansstyret 
Nils Kobberstad la fram rekneskapet for 2009 for Storsalen. 
Rådet ved Halvard Kaugang presenterte sin innstilling. Rådet anbefalte 
Storsalen om å godkjenne rekneskapet. 
Magne Mæhre: Er salsinntektene for medlemskort periodisert eller er alt ført i 
år? Kva økonomisk konsekvens har innføringa av 20 årsgrensa hatt? Kva står 
i konklusjonen av rapporten om serveringa på Samfundet? 
Nils Kobberstad: Lyche var tilfredsstillande nok til å fortsetje med det. 
Innføringa av 20 årsgrensa var nøye vurdert. Foreløpig er det kraftig 
nedgang i inngang på laurdagar, men tala betrar seg sakte, men sikkert. 
FS har gitt Huset ut 2010 for å ta igjen det tapte. 
Salsinntektene er ikkje periodisert. 
Martin Breda la fram grafar som viste forholdet mellom inngang og 
serveringsinntekter etter 20årsgrensa. 
Eivind Birkedal: Ser dykk på andre faktorar enn inntekter som spelar inn etter 



20årsgrensa? 
Nils Kobberstad: Det er det økonomiske me ser på. 
Magne Mæhre: Besøkstala for fredag og laurdag har alltid gått i berg- og 
dalbane. 
Eivind Berge Hofland: Uheldig at driftsresultatet inneheld UKE-overskotet. Dei 
ti siste driftsresultata kunne ha finansiert fengselstomta dersom me hadde gått 
i null utan UKEoverskota. 
Nils Kobberstad: Rekneskapsteknisk skal det gjerast slik. 
Eivind Berge Hofland: Då trur eg du har feil informasjon. 
Nils Kobberstad: Det skal eg ta med revisor. 
Svein Halvor Halvorsen: Hofland svartmålar det. Tenk på alle utgifter og tapte 
inntekter UKA påførar Samfundet som ikkje er med i rekneskapet. Det er ein 
dualitet mellom UKA og Samfundet. 
Ole Christen Enger: Kva er FS sin kommentar til Dødens Dal? Kva er planen 
vidare? 
Leiv-Erik Ødegaard: God dialog med SIT gjennom referansegruppe han sit 
i 
Storsalen godkjente rekneskapet ved akklamasjon. 
. 
7.6Valg av medlemmer til Finansstyret 
Rådet ved Halvard Kaupang la fram sin innstilling. 
Dag Herrem, nestleiar. 
Trond Skjefstad og Nina Steen, medlemmar. 
Dag Herrem presenterte seg sjølv. 
Eivind Birkedal: Auke besøkstala på huset – har du konkrete tiltak? 
Dag Herrem svarte. 
Sindre Bjørdal: Kva prosessar har du sjølv vore involvert i? Kva er suksessen 
av desse? 
Dag Herrem svarte. 
Dag Herrem vart valgt til nestleiar av Finansstyret ved akklamasjon. 
Nina Steen presenterte seg sjølv. 
Sigbjørn Lund Olsen fremma benkeforslag om Torgeir Bryge Ødegården som 
nytt medlem av Finansstyret. 
Torgeir Bryge Ødegården presenterte seg sjølv. 
Magne Mæhre: Flott at Samfundet har fått Nina Steen til å stille. 
Kristian Nauste: Når ein googlar namnet ditt så minn me ei sak med dårleg 
behandling. Kva er din kommentar til dette? 
Nina Steen svarte. 
Karina Nilsen: Kva erfaringa har du frå marknadsføring? Kor mange 
studentpass solgte de under Kosmorama i år? 
Nina Steen svarte. 
Eirik, journalist i STV: Nina Steen er ein av dei beste samarbeidspartnarane 
han har hatt. 
Svein Halvor Halvorsen: Kan me ha suppeservering paralllellt med valet? 
Øystein Tangen fortalte om stemmerutine. 
Stemmelokala opna og nyestyret serverte suppe. 
Resultat frå skriftleg val: 
95 – Nina Steen 
15 – Torgeir Bryge Ødegården 
11 – blanke 



Nina Steen vart valt til medlem av Finansstyret. 
Trond Skjefstad vart presentert. 
Kristian Nauste: Irritert over at Skjefstad ikkje er her i år. 
Nils Kobberstad forklarte ein gyldig grunn. 
Eivind Birkedal: Kjenner ikkje til Trond Skjefstad. Kan nokon tale hans sak? 
Halvard Kaupang svarte. 
Trond Skjefstad vart valt til medlem av Finansstyret ved akklamasjon. 
Styret gav roser til påtroppande og avtroppande Finansstyremedlemmar. 
8. Eventuelt 
Eivind Birkedal: Gratulera med dagen, KUsjef Jon Martin Sjøvold. 
Sindre Bjørdal: Takk til Marit Gjeset for hennar innsats i FS. 
Karina Nilsen, dagleg leiar i Under Dusken: Oppfordrar FS til å sjå på 
aksjonæravtalen for Mediastud mellom Samfundet og Samskipnaden. La 
avtalen avspeile dei faktiske forholda. 
Eivind, revysjef UKA-11: Søk forfattarkollegiet-sjef. 
Espen: Oppfordrar Ola Tangen til å hente medlemskortet sitt midt i salen. 
Tarjei Midtsund: Samfundsmøte på laurdag – Kai Eide. 
Marit Gjeset: Oppfordrar GRIF og GS-leiar til å spre informasjon frå FS ut til 
gjengane. I tillegg; berre spør om det er noko. 
9. Kritikk av møtet 
Nora: Suppe i papp – me vil ha suppe i porselen. Skuffandes med tanke på 
miljøfyrtårnsertifiseringa. 
Christian Eriksen: Synd å oppfordre til å trekke eit kandidatur. 
Knut Ola: Neste generalforsamling – power point med større skrift. 
Chris Klemmetvold: Dum bruk av 100 mennesker sin tid å fremme kandidatur 
som ikkje ynskjer å stille. 
Christian Eriksen: Torgeir kunne sjølv ha kome opp og sagt at han ikke ynskja 
vervet. 
Sindre Bjørdal: Dette tek me oss tid til. 
Sigbjørn Lund Olsen: Beklagar benkeforslaget til alle som hadde dårleg tid. 
Suppa var veldig god. 
Applaus. 
10. Møtet er heva 
----------------------------       -------------------------------- 
Leiv-Erik Ødegaard       Øydis Kristine Flateby 
Møteleiar Referent 
---------------------------       -------------------------------- 
Halvard Kaupang         Martin Svarva 
Vitne           Vitne  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Samfundsmøte 
17. Mai 2010 
Festmøte 
Beslutningsprotokoll 
1. Møtet er satt 
2. Stars and Stribes ved Strindens Promenadeorkeste r 
3. Styreprotokoll 
Dagsorden ble godkjent 
4. Kunstnerisk ved Studentersamfundets symfoniorkes ter 
Symforch fremførte to stykker; ’Kjempeviseslåtten’ og ’Boiernes inntogsmarsj’. 
Dirigent: Hands Lambhed Gavin David Lee. 
5. Kunstnerisk ved Trondhjems Studentersangforening  
TSS fremførte tre stykker; ’Pål sine høner’, ’Landkjenning’ og ’Norges Skaal’. 
Dirigent: Hands Lambhed Gavin David Lee. 
6. Allsang: Ja, vi elsker 
Storsalen reiste seg og sang nasjonalsangen. 
7. Festtale ved Ivar Nergaard 
Ivar Nergaard holdt en festlig festtale om Samfundet, studentlivet og ulike 
nasjonalsanger. 
8. Pause med servering av kake og kaffe i Rundhallen o g Klubben 
9. Kunstnerisk ved Trondhjems Kvinnelige Studenters angforening. 
TKS fremførte ’Elektrokor’ og ’Kvinneforening’. Dirigent: Marit Gjeset. 
10.UKA-09 informerer 
Billettinntektene fra konsert i Nidarosdomen resulterte i 150 000 kroner til 
TVAksjonen. 
Bjørn Åge Flatjord presenterte bakgrunnen for økonomien i UKA- 
09, salget av billetter var rekordstort. Torgeir Bryge Ødegården presenterte 
overskuddet fra UKA-09, som var på ca. 8,7 millioner kroner. 
11.Utdeling av Styrets debattpris 
Årets debattpris ble tildelt Student-TV og Apropos. 
12.Kunstnerisk ved Samfundets Interne Teater 
SIT fremførte ’Trondheimsvisa’, ’Simultan Kapasitet’ og ’Min prins, Leiv Erik 
Ødegaard’. 
13.Allsang: Nu klinger 
Storsalen reiste seg og sang ’Nu klinger’. 
14.Styrets takk 
Styret delte ut roser til gjengsjefene som takk for innsats i året som gikk. 
15.Godkjenning og overrekkelse av livsvarige medlem skap 
Etter Styrets innstilling godkjente Storsalen følgende personer som livsvarige 
medlemmer ved akklamasjon; Wenche Nilsen, Hans Christian Egtvedt, Eilif 
Hugo Hansen, Lars Ramstad Alme, Berge Schwebs Bjørlo. Alle mottok 
diplom, medlemskort og en rose for sin innsats. 
16. Kunstnerisk ved Snaustrinda Spelemannslag 
Snaustrinda fremførte to slåtter. 
17.Maktovertakelse 
Leiv Erik Ødegaard hold sin avskjedstale til Storsalen og oppsummerte året 
som leder, og takket for tilliten han ble vist. Det avtroppende styret fremførte 



en sang om Studentersamfundet, hvor storsalen stemte i på siste vers. Mari 
Norman holdt sin innledningstale til Storsalen og la frem visjoner for året som 
kommer, spesielt jubileumsfeiringen. Det nye styret ble presentert i en video 
laget av Student-TV, og deretter presentert på scenen. Det avtroppende styret 
ble overrakt roser og gave fra det påtroppende styret. 
18.Kunstnerisk ved Knauskoret 
Knauskoret fremførte tradisjonen tro ”Til Ungdommen” av Nordal Grieg. 
19.Eventuelt 
Eivind Vrålstad: Kom med opplysende bemerkninger om kunstnerisk innslag. 
Marit Gjeset: Minnet om at TIRC arrangerer Melodi Grand Prix fest på 
Samfundet den 29/5. 
Bettina: Minnet om at SIT har jubileumsforestilling i 13 dager fra den 1. 
oktober. 
Eivind Rindal: Foreslo et hipp-hipp-hurra for den norske grunnlov, og fikk 
gehør for dette av Storsalen. 
20.Kritikk av møtet 
Applaus og hipp-hipp-hurra 
Leiv Erik Ødegaard       Mari Norman 
Møteleder (til pkt. 17)        Møteleder (fra pkt. 17) 
Øydis Kristine Flateby       Ruben Angell 
Referent (til pkt. 17)        Referent (fra pkt. 17 ) 


